
Grimstad Arbeiderparti

Forslag til uttale – årsmøtet Grimstad Arbeiderparti 31. januar 2024.
Forslaget kom ikke inn innen tidsfristen (2 uker), men det er likevel ønske å legge uttalelsen frem for 
årsmøtet. Forslaget legges frem, hvor årsmøtet stemmer om den kan behandles.

Naturen er under press, og vi må gjøre drastiske skritt for å bevare den, og reversere 
den negative utviklingen

Forslaget er sendt frem av David B. Tharaldsen.

Naturen i Norge, og i verden bygges stadig ned, og bebyggelse, infrastruktur og annen aktivitet legger
stort press på det som er igjen. Vi kan ikke la dette fortsette, og det er nødvendig med drastiske 
tiltak. Grimstad Arbeiderparti mener derfor det er tvingende nødvendig å

- Stanse all etablering av nye hyttefelt i 100-metersbeltet i sone 1 og 2, og begrense videre 
utbygging av hyttefelt ellers, ved å heller fortette, om det skal bygges flere hytter.

- Aktivt planlegge med å utvide eksisterende veier/infrastruktur der dette er, i stedet for å 
bygge nytt i ikke-bebygde områder

- Utnytte industriområder og hovedveiakser til bygging av vindmøller, der dette er lønnsomt, i 
stedet for å legge dette i uberørt natur

- Være sterkt restriktiv med /nekte etablering av enhver utbygging av dyrkbar mark som ikke 
allerede er med i allerede godkjente eller planlagte reguleringsplaner.
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